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Klink samen met de N-VA op het nieuwe jaar
Vrijdag 31 januari 19.30 uur 
Gildenhuis Reet

Gastspreker is Vlaams volksvertegenwoordiger en Antwerps schepen Annick De Ridder.
Iedereen welkom!

Fijne kerst en 
prettig eindejaar

Ambitieuze en financieel haalbare  
plannen voor Herselt

De burgemeester en schepenen hebben in samenspraak met de gemeentediensten de voorbije weken 
hard gewerkt aan het meerjarenplan voor Herselt. Het resultaat is een plan dat tegelijkertijd ambitieus 
is en financieel verantwoorde keuzes maakt. Een overzicht:

•  Investeringen in fietsinfrastructuur in de Dieperstraat en  
op de Aarschotsesteenweg.

•  De bouw van een nieuwe tennishal en multifunctionele 
ruimte, een gemeenschapszaal voor Varenwinkel, een 
buitenschoolse kinderopvang in Ramsel, jeugdlokalen in 
Blauberg en het Jeugdhuis De Choke.

 •  We vernieuwen het zusterhuis in Bergom en bouwen het 
om tot een buitenschoolse kinderopvang, een antennepunt 
voor een lokaal dienstencentrum en verenigingslokalen.

•  Een globaal masterplan voor de inrichting van de dorpskernen.
•  We streven naar kwaliteitsvol wonen en werken in een  

veilige en groene omgeving.
•  Investeren in veilige schoolomgevingen.
•  Werk maken van klimaatvriendelijke maatregelen.
•  Als N-VA vinden we het belangrijk dat het volledige 

meerjarenplan binnen een financieel haalbaar plaatje past.
•  Verlaging van de gemeentebelasting. 

Mark Van den Wouwer
Schepen van Financiën

Alle plannen passen in een financieel 
haalbaar plaatje. Er is zelfs ruimte 
voor een belastingverlaging.

Brunch N-VA Herselt
Zondag 26 januari 2020 
11 uur
Norbertuszaal Blauberg

Prijs?
• Volwassene: 19 euro (N-VA-lid: 15 euro)
• Kind (jonger dan 12 jaar): 8 euro

Inschrijven?
• Via paul.bisschops@n-va.be
• Via 0472 92 12 79
• Via bestuursleden

Het bedrag met vermelding van naam en aantal personen mag op voorhand overgeschreven worden op het rekeningnummer BE87 731016501994. 

Gastspreker om 14 uur
Peter De Roover 

Fractievoorzitter in de Kamer

Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.
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Het eerste jaar van burgemeester  
Peter Keymeulen 
Onze redacteur ging op bezoek bij burgemeester Peter Keymeulen. Nieuwsgierig als we waren 
naar hoe het Peter in z’n eerste jaar als burgemeester vergaan is, troffen we hem bij z’n thuis  
aan achter het fornuis. Volop in de weer met een zondagse lunch voor z’n vrouw Karolien en  
z’n kinderen Lucas, Ana-Julia en Victor. Toch maakte Peter graag even tijd voor enkele vragen. 

Peter, we draaien niet rond de pot. Kwatongen beweren 
dat je ten koste van alles de sjerp wilde veroveren bij de 
gemeenteraadsverkiezingen van 14 oktober 2018. Ben 
jij iemand voor wie persoonlijke macht belangrijk is en 
wilde je daarom per se burgemeester worden?
“Natuurlijk! (lacht) Nee, helemaal niet. Ik vond dat N-VA 
Herselt er klaar voor was. We hebben een heel sterk 
team dat al jaren oppositie voerde. In de oppositie kan je 
helaas alleen kleine zaken veranderen. Dat was frustrerend. 
Daarom wilden we de komende jaren meebesturen. 
Alleen op die manier kan je écht wegen op het beleid. We 
hadden een heldere visie. We wilden het anders aanpakken: 
meer inspraak voor inwoners met duidelijke keuzes. 
Denk maar aan verkeersveiligheid, algemene veiligheid, 
de lokale economie, een warm sociaal beleid en aandacht 
voor natuur en milieu. Na de verkiezingen vonden we 
in MMM al snel een partner. We sloegen de handen in 
elkaar. Dat leidde tot een ambitieus bestuursakkoord. 
Het is nu zaak om het meerjarenplan de komende jaren 
uit te rollen. En dat doen we als een team.” 

Hoe is je eerste jaar als burgemeester verlopen? 
“Het was bij momenten een leerschool. In de politiek heb 
je soms een engelengeduld nodig. Dat heb ik aan den lijve 
ondervonden. Het dossier om veilige schoolomgevingen 
uit te bouwen, kwam in de meeste deelgemeentes vlot op 
gang. Via inspraakmomenten werd snel een consensus 
gevonden tussen schooldirectie, ouders en inwoners. 
Dat is motiverend. Maar jammer genoeg lopen niet alle 
dossiers zo vlot. Ik denk dan aan enkele bouwdossiers.” 

 

Je bent niet afkomstig van Herselt. Voel je je inmiddels al 
een échte Herselaar?
“Op-en-top! We wonen inmiddels al elf jaar op de Limberg. 
Door jaren als ouders naast het voetbalveld en aan de 
schoolpoort gestaan te hebben, heb ik veel Herselaren 
leren kennen. Ook de vele ronduit boeiende en begeesterende 
gesprekken met jubilarissen hebben me veel bijgebracht 
over dit prachtige dorp. Een betere ‘inburgeringscursus’ 
kon ik me niet wensen (lacht).”

Bedankt voor het gesprek, Peter! 

Meer weten over N-VA Herselt?
 N-VA Herselt           www.n-va.be/herselt             herselt@n-va.be
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Scholen, ouders, omwonenden en gemeentebestuur slaan handen ineen

Herselt maakt werk van veilige schoolomgevingen 
Veilige schoolomgevingen waren een speerpunt in het N-VA-verkiezingsprogramma. Belofte maakt 
schuld. Dus stak de N-VA meteen de handen uit de mouwen. In samenwerking met de scholen, ouders en 
omwonenden nam het gemeentebestuur al heel wat initiatieven om de verkeersveiligheid rondom onze 
scholen te verhogen. 

Handen ineen slaan
In iedere schoolomgeving zijn er al kleinere infrastructuuraanpassingen doorgevoerd op  
aangeven van de schooldirecties. Maar er was meer nodig. In samenwerking met de school- 
directies van Bergom, Blauberg en Ramsel werd een inspraaktraject uitgewerkt met de ouders, 
oudercomité, omwonenden en leerkrachten. Dat resulteerde in heel wat nieuwe initiatieven, 
die binnenkort uitgevoerd worden: 

•  Schoolstraat in Blauberg 
Aan de basisschool in Blauberg installeren we een schoolstraat. In zo’n straat worden 
auto’s twintig minuten voor en tien minuten na schooltijd geweerd, met uitzondering van 
bewoners, hulpdiensten en thuiszorgdiensten. 

•  Schoolstraat in Ramsel 
De Schoolstraat in Ramsel wordt ook een schoolstraat. 

•  Eénrichtingsverkeer, vrijliggend fietspad en fietsstraat in Bergom 
In Bergom is gekozen voor éénrichtingsverkeer rond de school. Er komt ook een vrijliggend 
tweerichtingsfietspad. Nog in Bergom wordt het eerste deel van de Varendonksesteenweg 
een fietsstraat. In zo’n straat mogen automobilisten fietsers niet inhalen.

Kerken openen de deuren voor cultuurvoorstellingen 
De kerkbesturen, de gemeentelijke cultuurdienst en schepen van Cultuur Pieter-Jan Parrein slaan de handen 
ineen voor meer cultuur en bezinnende activiteiten in onze kerken. “Door het initiatief onder de naam 
‘CC de Kerken’ kunnen onze inwoners genieten van cultuur en bezinning in onze mooie kerken van oktober 
2019 tot en met mei 2020”, zegt Pieter-Jan Parrein. Het hele programma vindt u op www.herselt.be. 

Uniek concept 
“We mogen trots zijn dat we cultuur in Herselt in verschillende vormen en omgevingen kunnen aanbieden”, zegt schepen van  
Cultuur Pieter-Jan Parrein. “Voorstellingen in onze kerken zijn een uniek concept.” 

Fanfares deeldorpen geven één concert
Het was afgelopen jaar verzamelen geblazen voor de fanfares van de deeldorpen. Ze gaven samen één concert. Het werd een meer dan 
geslaagde avond. Proficiat aan de fanfares!
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Bart De Wever
Algemeen voorzitter

Liesbeth Homans
Voorzitter 
Vlaams Parlement

Matthias Diependaele 
Vlaams minister van 
Financiën en Begroting, 
Wonen en Onroerend
Erfgoed

Zuhal Demir 
Vlaams minister van Justitie 
en Handhaving, Omgeving, 
Energie en Toerisme

Ben Weyts 
Viceminister-president en Vlaams 
minister van Onderwijs, Sport, 
Dierenwelzijn en Vlaamse Rand

Jan Jambon
Minister-president en Vlaams 
minister van Buitenlands Beleid, 
Ontwikkelingssamenwerking, Cultuur, 
ICT en Facilitair Management


